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Zápis zo zasadnutia Rady SZMP č.2/2022,  zo dňa 24.09.2022 – Banská Bystrica 

Prítomní: L. Kršňáková,  V. Rengevič, D. Poláček ml., M. Doleželová, V. Miller, R. Chabreček  

  

Hostia:  I. Boledovič, D. Poláček st. 

Ospravedlnený: T. Doležel 

Začiatok: 13:00  Koniec: 15:00         

 

Bod 1.: Otvorenie a schválenie programu 

  

Rokovanie otvoril predseda SZMP  p. D. Poláček ml.. Konštatoval, že Rada SZMP je uznášania schopná 

(6 prítomných zo 7 členov Rady SZMP). 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Informácie a kontrola úloh 

3. Vyhodnotenie účasti reprezentácie na podujatiach v roku 2022 

4. Plán a riadenie reprezentácie a športovej činnosti SZMP na rok 2023 (limity, nominačné 

pravidlá, účasť na podujatiach a pod.) 

5. Žiadosť o príspevok uznanému športu na rok 2023 

6. Rôzne 

 Po schválení programu ( 6 za predložený program, schválený bez zmien ), rokovanie pokračovalo podľa 

nasledujúcich bodov: 

 

Bod 2.: Informácie a kontrola úloh 

 

- Trvá úloha – zabezpečenie kontajneru na uskladnenie materiálu pre súťaže (streľnica, laser run, 

šerm) – zodpovední: D. Poláček ml. a T. Doležel, termín: do konca roka 2022 

- Gen. sekretár upozornil, že kluby svoje požiadavky na refakturácie nákladov na mzdy trénerov 

v kluboch majú robiť priebežne, čo realizuje jedine klub ŠK Grafon LM. Rada SZMP poveruje 

kluby, ak majú takéto požiadavky, urobiť okamžitú nápravu. 

- Gen. sekretár SZMP informoval o žiadosti SZMP s MŠVVaŠ SR o príspevku pre UŠZ (uznaný 

športový zväz) pre rok 2023. 

- Rada rozhodla, že v roku 2023 nebude vyčleňovať prostriedky na nákup vecí investičného 

charakteru.    Materiál – Žiadosť o príspevok pre UŠZ na rok 2023  

- Gen. sekretár upozornil na nedostatky pri organizácii podujatí, najmä na neúplnosť a včasnosť 

prihlášok, ktoré naviac obsahujú aj chyby v údajoch. Rada apeluje na kluby, aby dôsledne 

pristupovali k prihláškam a registrácii a dáva právo organizátorovi podujatia v prípade 

nezrovnalostí v prihláškach a registrácii nepripustiť takýchto pretekárov do súťaží. 

- Ostatné úlohy z predchádzajúcich zápisov splnené. Materiál k rokovaniu: zápisy z konania Rád 

SZMP č. 1/2022, č. 0/2021 

        

Bod 3.: Vyhodnotenie účasti reprezentácie na podujatiach v roku 2022 

 

- Reprezentačný tréner seniorov a juniorov, p. D. Poláček ml. zhodnotil účasť na SP a ME 

seniorov a na MS a ME kategórie U19 a U17. 

- Seniori: A. Lichancová ani na jednom SP nepostúpila z kvalifikácie. Nesplnila tak základný 

cieľ, postup aspoň do semifinále na jednom SP. Vzhľadom ku kvalifikácii na EH 2023 a OH 

2024 je to vážny problém s možnosťou, aby sa kvalifikovala na tieto súťaže. Na ME dosiahli 
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pretekárky J. Pepová a A. Lichancová pekné umiestnenie v súťaži ženských štafiet, 8.miesto, 

avšak v súťaži jednotlivcov opäť A. Lichancová nepostúpila z kvalifikácie. J. Pepová 

v individuálnej súťaži neštartovala. 

- Juniori: v tejto kategórii sme nemali pretekára, ktorý by sa kvalifikoval na vrcholné podujatia, 

MSJ alebo MEJ, žiadnych podujatí sme sa preto nezúčastnili. 

- Mladší juniori, U19 a U17: na ME v tejto vekovej kategórii v Krakove sme sa zúčastnili 

zámerne vo väčšom počte pretekárov preto, aby sme dali možnosť a preverili výkonnosť 

pretekárov smerom k MS a k možnosti ďalšej perspektívy k prechodu da kategórie U22, alebo 

U24. Devečka, Kacian, Matejov, Vöröšová dosiahli svoje priemerné výkony aké preukazovali 

v priebehu sezóny, čo však nestačilo k postupu z kvalifikácie. Nedostatkom je hlavne 

výkonnosť v Laser run, kde všetci výrazne zaostávajú za medzinárodnou konkurenciou. Jediný, 

kto postúpil do semifinále bol R. Štofan. V súťaži štafiet dvojica Štofan, Matejov tiež 

nepresvedčila a obsadila 15. miesto. Na MS v Lignane sme sa zúčastnili s dvomi pretekármi na 

základe výsledkov z ME a to R. Štofan a D. Matejov. Účasť dvoch pretekárov bola z dôvodu 

možností štartu aj v tímových súťažia štafiet. Ani jeden pretekár nepostúpil z kvalifikácie, kde 

sa opäť preukázalo to, čo na ME, že naši pretekári zaostávajú oproti konkurencii najmä v Laser 

run. Vzhľadom k svojim možnostiam však títo pretekári dosiahli celkom pekné umiestnenie 

v súťaži štafiet, kde predviedli svoje najlepšie výkony a obsadili konečné 13. miesto. 

- Hlavnú príčinu uvedených nedostatkov možno hľadať najmä v tom, že sme sa prakticky vyše 

dvoch rokov z dôvodu protipandemických opatrení nemohli kontinuálne pripravovať 

(obmedzenie, alebo uzatvorenie prevádzok ako bazény, telocvične a nemožnosť prípravy 

v kolektíve) a hlavne je potrebné zamerať sa v nasledujúcom období na zlepšenie výkonnosti 

v Laser run. Zároveň chýbala z týchto dôvodov možnosť pre pretekárov plniť výkonnostné 

kritériá, strácal sa prehľad o ich výkonnosti a nebola možnosť medzinárodnej konfrontácie. Do 

budúcna je potrebné vypracovať systém kvalifikačných a výkonnostných limitov a určiť presný 

program účasti na vrcholných podujatiach so zameraním sa na tie, kde je predpoklad 

konkurencie schopnosti našich pretekárov.  

- Rada SZMP berie na vedomie prednesenú správu a odporúča trénerom reprezentácie 

vypracovať a pripraviť odporúčané dokumenty na nadchádzajúcu sezónu. 

Materiál k rokovaniu: Správy reprezentačných trénerov, nominácie a upravený kalendár 

podujatí. 

 

Bod 4.: Plán a riadenie reprezentácie a športovej činnosti SZMP na rok 2023. 

 

- Na základe hodnotiacej správy reprezentačného trénera a na základe súčasnej výkonnosti členov 

RD Rada SZMP poveruje reprezentačného trénera, p. D. Poláčka ml. a gen. sekretára 

vypracovať nový systém výkonnostných limitov, podmienok nominácii na podujatia, zaradenia 

do RD a talentovanej mládeže a na web stránke SZMP v časti reprezentácia – Limity pre 

zaradenie a udržanie sa v družstvách talentovanej mládeže – po schválení tento materiál 

zverejniť. Termín: do 15.10.2022 

-  (hlasovanie - 6 za; 0 proti; 0 zdržal sa)  Materiál k rokovaniu: Správa reprezentačného trénera 

za rok 2022 
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Bod 5.: Žiadosť o príspevok uznanému športu na rok 2023. 
 

- Gen. sekretár informoval o žiadosti o príspevok UŠ na rok 2023. Zdôraznil, že je potrebné, aby 

sa všetci, kto poskytuje údaje do tejto žiadosti zamerali najmä na ich presnosť, úplnosť 

a objektivitu. Je to dôležité pre výpočet výšky príspevku. Zároveň zopakoval, že tak ako 

športová výkonnosť je dôležité aj rozširovať aktívnu členskú základňu, najmä vo vekovej 

kategórii do 23 rokov. Upozornil na maximálne možnosti nárastu a poklesu výšky príspevku na 

nasledujúci rok a faktory, ktoré na to vplývajú. Zopakoval, že v roku 2023 nebudeme žiadať 

o žiadne prostriedky na investície. Informoval Radu SZMP, že k 30.09.2022 podá v tejto 

podobe žiadosť o príspevok na rok 2023.           (hlasovanie - 6 za; 0 proti; 0 zdržal sa) 

 

 

Bod 6.: Rôzne 

 

- D. Poláček ml., predseda SZMP, upozornil na účasť členov Rady SZMP na zasadnutiach 

a zvýraznil fakt, že vzhľadom k súčasnej situácii je potrebné, aby Rada SZMP bola maximálne 

funkčná a operatívna, čoho predpokladom je čo najvyššia účasť jej riadnych členov na 

zasadnutiach a odporučil nasledujúcej Konferencii SZMP, aby sa touto situáciou zaoberala 

osobitne ako náš najvyšší orgán. 

- M. Doleželová navrhla, aby sa zjednotili pravidlá pri vyberaní štartovného na podujatiach. Rada 

SZMP poveruje svojich členov, aby na najbližšom zasadnutí predložili návrhy, ako sa štartovné 

na podujatiach bude realizovať buď cez SZMP, alebo cez organizátora podujatia – kluby. 

- R. Chabreček upozornil na potrebu QR kódu na plavkách, aby tieto boli v súlade s pravidlami 

UIPM. Zároveň odporučil nákup vybavenia, športového oblečenia pre RD. 

- Rada SZMP poveruje R. Chabrečka a reprezentačného trénera nákupom a zabezpečením 

takéhoto vybavenia RD. 

- M. Doleželová sa informovala na stav roll upov s logami ako súčasť pri propagácii na 

podujatiach. V Rengevič informoval, že realizácia je možná okamžite, ak budú dodané všetky 

logá v požadovaných a realizovateľný podobách.  

- V. Rengevič na základe požiadavky Českého zväzu moderného päťboja požiadal členov Rady 

SZMP, aby sa vyjadrili k tomu, či podporíme na Kongrese UIPM požiadavku viacerých 

federácii o tom, aby sa jazdecká disciplína nevyradila z moderného päťboja a nahradila 

prekážkovou dráhou. Rada SZMP rozhodla, že pri hlasovaní v tomto bode podporí návrh na 

zotrvanie jazdy v programe MP. 

- Ďalšie zasadnutie Rady SZMP sa uskutoční 15.10.2022 po pretekoch Finále Slov. pohára 

v Banskej Bystrici. 

 

 

V Banskej Bystrici : 24.09.2022 

 

 

 

zapísal: D. Poláček st. overil:  I. Boledovič v. r.                 predsedajúci: D. Poláček ml. v. r. 
  

podpísaný originál v prípade oprávneného záujmu je prístupný na sekretariáte SZMP             

  


